
DĚKANÁT FAKULTY TECHNOLOGIE OCHRANY PROSTŘEDÍ 

VYSOKÉ ŠKOLY CHEMICKO-TECHNOLOGICKÉ V PRAZE 
 

Zápis 

z kolegia děkana dne 9. března 2021 

(Microsoft Teams) 
 

 

Přítomni:   doc. Kočí, doc. Sýkora, doc. Hlinčík, Dr. Šír, doc. Ciahotný, doc. Šimáček, doc. Macák, 

prof. Jeníček, Ing. Březina, Ing. Váchová, Ing. Šritrová, Šárka Dintarová 

Omluveni:    Ing. Varga 
 

Informace z KR  
 

Rektor 

 Covid – povinné testování zaměstnanců od 17.3. t.r. – zaslat co nejdříve p. děkanovi přehled, 

kolik zaměstnanců se bude pohybovat na jednotlivých ústavech v příštích 14ti dnech. 

 Vyjádření ČKR k návrhu úředních maturit. 

 Strategický záměr – 8/3 proběhla prezentace pro SR; 11/3 projedná VR; 16/3 schvaluje AS. 

 On-line jednání VR 11/3 (dvě profesorská řízení – FTOP, FCHI, 1 mimořádná profesura; SZ), 

návrh příštího zasedání 27/5. 

 

Pror. Vojtěch 

 Vnitřní norma Pravidla FDP předložena As na jednání 16/3 

 Výzvy GA ČR, TA ČR aktualizace. 

 Spin-off firmy na VŠCHT. 

 HR AWARD pokračování. 

 VV AS VIGA – administrace projektů. 

 

Pror. Jahoda 

 Nový studijní program v Litvínově – garantem je prof. Zámostný. 
 

Pror. Kotrba 

 Samoplátci přijímání – není soulad, zda přijímat online nebo fyzicky.  

 

Kvestorka Ing. Chválná 

 Stravovací paušál pro zaměstnance? Zatím v jednání. 

 VŠCHT dle rozboru právníků nemusí poskytovat znalce, jde však o prestiž školy. 

 Stále je doporučeno zaměstnancům poskytovat home office. 
 

 

 

Příští kolegium rektora se bude konat 30. 3. 2021 
 

 

Informace z KD 

 

doc. Kočí - děkan 

 Výroční zpráva – p. děkan prosí o spolupráci  Dr. Šíra. 

 Sběr dat pro ceny děkana – návrhy proděkanů. 

 MEP vyhodnocení. Do konce týdne připomínky, poté se předá senátu FTOP. 

 

doc. Sýkora – proděkan pro pedagogiku 

 Košilky na DP a BP jsou opravené – info Ing. Kubová. 

 

 



doc. Hlinčík – proděkan pro vědu a výzkum 

 VIGA, celkem podáno 35 projektů, z toho 5 oborových, 30 badatelských. Oborové byly 

všechny podpořeny, z badatelských bylo podpořeno 19. Celková úspěšnost je 69%. 

 Do fakultní rezervy bylo převedeno 170 tisíc korun. 

 IGA počet podaných projektů je 33, naše fakulta má 5 podaných projektů. Nyní probíhá 

formální kontrola a zároveň kontrola panelistů. 

 

 

dr. Šír – proděkan pro styk s průmyslem a zahr. styky 

 Návaznost propagace studia v zahraničí. Místo zahraničních veletrhů se bude využívat 

profesionálních portálů, které nabízejí komplexní služby. 
 Přihlášky na výjezdy Erasmus je nejvyšší za poslední roky. 
 DOD – proběhlo vyhodnocení. Budou profesionální videa z fakult. Doplnění Ing. Váchové – 

až to situace dovolí, škola bude pokračovat i ve fyzických Dnech otevřených dveří. 
 

 

Ústav 215 (doc. Šimáček) 

 Testování na Covid budou muset mít i zaměstnanci na DPP? Ano. 
 

Ústav 216 (doc. Ciahotný) 

 Obhajoby dizertačních prací doktorandů – Barbora Miklová – posudek od doc. Svobod (zatím  

není). Ing. Beránek – navržení oponentů  a komise doc. Ciahotný.  
 

Ústav 217 (prof. Jeníček) 

 Ti, co prodělali Covid – jak se bude dokládat? Naše lékařka by měla mít všechny údaje 

nahlášené, jak zaměstnanců, tak i studentů. 

 IGA a hodnocení projektů. Zpětná vazba od studentů -  hodnocení je velmi demotivující. 
 

AS FTOP (Ing. Váchová) 

 Senát se bude zabývat hodnocením IGA. První ročník DSP nemá moc šanci na IGU dosáhnout. 

 Senát se sejde 23.3.  

 

Ing. Šritrová  

 Do 31.3. se měly vypisovat témata dizertačních prací, Ing. Šritrová prosí o posunutí na 25.3.  

 

 

 

 

Příští kolegium děkana se bude konat v úterý 30. 3. 2021 ve 14.00 hodin. 

 

 

 

 

 

Zapsala: Šárka Dintarová 


